
Estudiaran unir en tramvia Olot, Figueres i Roses

Santi Vila proposa al Parlament una vella aspiraci� per connectar

l'Empord� i la Garrotxa
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L«alcalde de Figueres, Santi Vila, en la seva condici� de diputat al Parlament de Catalunya ha

aconseguit que es programi un estudi de viabilitat d«un tramvia que connecti Olot, Figueres i Roses.

Vila ha possibilitat que s«inclogu�s aquest tram quan inicialment durant la Comissi� de Territori i Sostenibilitat,

celebrada aquest mat� a la cambra catalana, nom�s es preveia aprovar la proposta de viabilitat d«un tramvia

entre Olot i Girona.

L'opci� de tramvia entre la capital empordanesa i la vila costanera ja va ser plantejada dos mandats enrere pel

govern rosinc encap�alat per Carles P�ramo, que ha rebut la not�cia "com un fet positiu", segons ha declarat a

l'EMPORDË. Aleshores tamb� va tenir el supor t del seu hom�nim f iguerenc, Joan Armangu�.

Encara dins l«�mbit ferroviari, Êla mateixa comissi� ha aprovat garantir les vies de passatgers iÊla prioritzaci�

de la millora de les connexions transfrontereres entre la Catalunya Sud i el Rossell�. ??L«alcalde de

Figueres,ÊSanti Vila, ha qualif icat els dos acordsÊ"d«excelálent not�cia". D«una banda, ha concretat que

"l«estudi de viabilitat �sÊun pas impor tant cap a l«objectiu de dotar el territori d«una xarxa capilálar de cur ta

dist�ncia i avan�ar cap a l«equilibri territorial".

D«altra banda, pel que fa al manteniment de la xarxa ferrovi�ria de mitja dist�ncia entre Catalunya i el Rossell�

quan la Generalitat n«assumeixi la gesti�,ÊVila "ha assegurat que aix� es tranquilálitza els ve�ns de Llan��,

Colera i Por tbou; alhora que es reforcen els lligams entre el Rossell� i la Catalunya Sud".
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